
SCHRIFTELIJKE VRAAG
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van TINE SOENS
datum: 7 januari 2019

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Herstel omleidingswegen N8 Wevelgem  -  Stand van zaken

In het antwoord op schriftelijke vraag nr. 966 van 6 april 2018 van Bert Maertens werd 
meegedeeld dat het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) in de kwestie omtrent het 
herstel van de in 2008-2009 als omleidingswegen gebruikte Groenestraat (tussen Menen 
en Wevelgem), de Henri Debrabanderestraat, de Normandiëstraat en de Hoge 
Posthoornstraat (Wevelgem) in de loop van 2018 een definitieve beslissing hoopte te 
nemen. Het gebruik van deze gemeentewegen als omleidingswegen leidde tot schade 
aan het wegdek.

1. Werd er reeds beslist of AWV al dan niet de herstellingswerken aan deze 
gemeentewegen voor zijn rekening zal nemen?

Zo ja, hoeveel zal AWV bijdragen tot het herstel van deze gemeentewegen en onder 
welke voorwaarden?

2. Indien AWV besluit niet bij te dragen, waarom?

3. Indien er nog geen beslissing viel, wanneer dan wel?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 361 van 7 januari 2019
van TINE SOENS

Er is nog geen vergelijk gevonden tussen het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) en de 
betrokken gemeente omtrent een eventuele bijdrage in de kosten voor het herstel van de 
omleidingswegen van de herinrichting van de doortocht te Wevelgem. De besprekingen 
zijn nog lopende.


